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Protokół  Nr L/2022   

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  9 listopada 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1650 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk 

Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej 

Kubiak, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny (1): Malicki Roman 

  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
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1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028; 

3) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a także 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie; 

5) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Wycisłowie 

stanowiącej własność Gminy Borek Wlkp.; 

6) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na 

terenie gminy Borek Wlkp.; 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

  9.Wolne głosy, wnioski i informacje.  

10. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XLIX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  20 października 2022 r. roku i był 

wyłożony na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał 

czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XLIX sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Andrzejak Radosław 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania zostały zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp., zostały również przesłane radnym na pocztę 

elektroniczną i nie będą odczytywane. 

Uwag do w/w  sprawozdania  nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Uwag do w/w  sprawozdania  nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Burmistrz przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Burmistrzowi za 2021 rok,  stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu;   

 

Przewodniczący Rady przedstawił wyniki: 

1)  analizy oświadczeń majątkowych – przekazanych przez Wojewodę Wielkopolskiego; 

2) analizy  oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych, stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu;  

3) analizy oświadczeń majątkowych – przekazanych przez Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Gostyniu, stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wpłynęła interpelacja radnego Michała Dopierały dotycząca projektu ciągu pieszo – 

rowerowego z miejscowości Cielmice i Leonów do Borku Wlkp., interpelacja stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/406 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/407 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/408 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w żłobku oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka 

w żłobku, a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/409/2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

5) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Wycisłowie  

stanowiącej własność Gminy Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/410 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Osowicz Artur, Pawlak 

Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Wstrzymuję się: Florczyk Damian 

 

6) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

na terenie gminy Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/411 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 



  str.8/11   

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/407 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.9. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Radosław Andrzejak wnioskował o załatanie dziur w drodze gminnej w miejscowości 

Celestynów. Ponadto radny wnioskował o wystosowanie przez Gminę pisma do Powiatu o 

naprawę skrzyżowania w Cielmicach przy wyjeździe z byłego gospodarstwa PGR, zakręt jest 

bardzo niebezpieczny. 

 

Radny Michał Dopierała wnioskował o przekazanie właścicielowi drogi o dostosowanie 

zakrętu od Mroza na drogę wojewódzką w kierunku Koźmina do możliwości płynnego 

przejazdu samochodami ciężarowymi. 
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Burmistrz - droga Zdzieska-Koźmińska do przejścia, jest realizowana przez Gminę Borek 

Wielkopolski, chociaż jest drogą wojewódzką i ten odcinek został  poszerzony. Jeżeli chodzi 

o skrzyżowanie, to jest wyłącznie w dyspozycji województwa i nie jest wykonywane za 

pieniądze gminne, tylko i wyłącznie skrzyżowanie wykonuje wojewódzka zgodnie ze swoim 

projektem i ze sztuką budowlaną. Myślę, że gdyby prawo budowlane związane ze 

skrzyżowaniem mówiło, że poszerza się lub coś tam inaczej się ustawia, to oni by to zrobili. 

Jak chodzi o łuk od ul. Jęczkowskiego co zgłaszałem, uwzględnili, innych 

rzeczy nie uwzględnili. Oni też mają swoje uwarunkowania związane ze sztuką budowlaną. Ja 

mogę jeszcze raz napisać pismo. Mogę rozmawiać, ale myślę, że jak coś zrobili, to już nie 

zrobią inaczej, bo z ich strony tej przebudowie podlegało całe skrzyżowanie, czyli wlot w 

kierunku Karolewa aż do przejścia, tam gdzie są pasy,  natomiast ul. Jęczkowskiego nie 

obejmowała, dlatego łuk został wyprofilowany. Szykują się do przebudowy mostu. Bo most 

jest w stanie jakim jest, ja to zgłosiłem i być może przy okazji mostu, być może będzie jakieś 

tam inne rozwiązanie, ale tego też po prostu na ten moment nie wiem. Bo oni tak daleko też w 

planach nie są, ale już jest asfalt położony, to nie sądzę żeby chcieli cokolwiek 

przebudowywać. Pasy też są, jak twierdzą wyrysowane zgodnie ze sztuką, związaną z ruchem 

drogowym i ze sztuką budowlaną. 

Przypomnijcie sobie zjazd z obwodnicy, gdzie też uważaliśmy wiele, wiele lat temu, że może 

być inaczej i w końcu jedyne, co wskóraliśmy, to położyli dwa paski z kostki. A i tak to był 

wielki ukłon w naszą stronę, bo uważali, że tego nie muszą zrobić. 

 

Radny Michał Dopierała – na wskazanym zakręcie jest tyle miejsca, żeby wyprofilować 

przynajmniej po metrze i  zrobić ładny łuk. 

Ponadto radny wnioskował, aby chociaż raz na pół roku radni powiatowi wzięli udział w sesji 

Rady Miejskiej, ponieważ chciałby uzyskać odpowiedzi na wiele pytań. 

 

Przewodniczący Rady - radni powiatowi nie mają obowiązku uczestniczyć w naszej sesji.  

Oboje radni powiatowi są informowani, zarówno drogą mailową i SMS-ową i zapraszamy ich 

na nasze sesje. I to jest wszystko, co ja mogę.  
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Radny Michał Dopierała - 24 lata jestem radnym i jeszcze się nie zdarzyło aby w sesji 

praktycznie z małymi wyjątkami, przez te lata, jeden z dwóch  radnych powiatowych nie 

uczestniczył. Teraz coś się zmieniło. 

Przewodniczący Rady – każdy z nas ma kontakt z radnymi powiatowymi i  też może zwrócić  

się do nich aby wzięli udział w sesji Rady Miejskiej. Wszystkie procedury są zachowane, a 

siłą się tutaj nikogo nie przyprowadzi. 

 

Radny Damian Florczyk – nie będę tutaj powielał pytań, ale zostało przesłane sprawozdanie z 

działalności Rady Powiatu. No i do kogo ja się mam teraz tutaj odnieść. Do Pana 

Przewodniczącego. Pan tutaj sporządzi kolaborat i przedstawi to komuś. Teraz zadam  

pytanie, które na Komisji też było zadane. Inwestycja Siedmiorogów Pierwszy - Zimnowoda. 

Ja tą drogą się przejechałem. I czy ona jest ukończona, ponieważ jest gorzej jak było. Czy 

ktoś w ogóle nadzorował tą drogę. Powiat posiada odpowiednie służby, żeby wziąć i 

podjechać na miejsce i skontrolować. Jest też mam wiele innych spraw, które byśmy mogli 

zadać. Jesteśmy z jednej miejscowości, zostali stąd wybrani. Chyba należy się też 

mieszkańcom. 

 

Przewodniczący Rady - ja dołożę wszystkich starań, żeby na najbliższej sesji jeden radny się 

pojawił, jednak nie obiecuję, ale będę wszystko ze swojej strony robił, żeby uczestniczyli w 

naszej sesji, i wtedy Państwo będziecie mieli możliwość zadać te wszystkie pytania ale ja nie 

obiecuję na 100%. Nikogo siłą nie będę przyciągał, ale postaram się, żeby w końcu 

minimum jeden był. 

 

Radny Damian Florczyk - każdy ma swoje obowiązki zawodowe i prywatne, uczestniczą też 

na swoich sesjach,  nam też coś wypadnie i nie może przyjść, ale radny, sołtys jest łącznikiem 

ze swojego okręgu wyborczego. No i po prostu wydaje mi się, że rady Powiatu również 

powinien uczestniczyć. Nikt nie wymaga, żeby to było czy co sesję, ale co jakiś czas. 

 

Burmistrz – jestem zobowiązany zabrać tutaj głos w tej sprawie, bo została wywołana sprawa 

drogi Siedmiorogów Pierwszy -Zimnowoda. Ja na Komisji mówiłem, że ze względu na to, że 

my się do tej drogi dokładamy, jestem w kontakcie ze Starostą. Starosta do mnie dzwonił w 
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tej sprawie. Wiem, że nadzorują tą drogę  i skłaniają się do tego, że raczej nie przyjmą jej 

wykonania.  Ja wcześniej nie wyłożę gminnych pieniędzy, dopóki bez usterek droga nie 

zostanie przyjęta. Ale to jest jeden temat. A drugi temat, to że radni mają rację, że domagają 

się któregoś z radnych powiatowych na sesji, bo chcą zadać pytania, bo chcą po prostu od 

źródła, a nie przez mój przekaźnik dowiadywać się różnych rzeczy, bo ja też wszystkiego 

mam prawo nie wiedzieć Ja też czasami informacje takie zbieram zupełnie przypadkowo w 

innej rozmowie. Chciałem tylko dodać, że radnych na sesję zaprasza Przewodniczący Rady. 

A mówię to dlatego, ponieważ parę miesięcy temu spotkałem się z zarzutem, nie powiem 

gdzie, że ja nie zapraszam i utrudniam zapraszanie radnych powiatowych na sesje. To jeszcze 

raz powtórzę. Ja nie mam żadnego wpływu na zapraszanie radnych na sesje. To 

Przewodniczący Rady zaprasza, a nie Burmistrz Borku Wielkopolskiego. Więc dlatego dla 

mnie radni powiatowi mogą tu być, non stop.  

 

Radny Radosław Andrzejak - ja też zgłaszałem to do Powiatu, i ta firma raz pracuje raz nie 

pracuje. Dzisiaj na przykład ich nie było. Wczoraj pracowali. Ta droga jest nieskończona cały 

czas. Zgłaszałem ten temat w Powiecie.  

 

Przewodniczący Rady -  w dniu 22 grudnia br. jest planowana sesja budżetowa, natomiast 

jeżeli chodzi o listopad, to wstępnie jest planowana sesja w dniu   24 listopada br. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył L sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik           Tomasz Pawlak 


